
Pan Adam Niebrzydowski: „Chciałbym poruszyć temat wsparcia finansowania 

Stacji Doświadczalnej Oceny Odmian w Krzyżewie. Mam bardzo niepokojące 

informacje na temat, w jaki sposób nasz samorząd województwa wspiera stacje 

doświadczalne. Jesteśmy w tym zakresie na ostatnim miejscu w kraju, W ubiegłym 

roku Zarząd przekazał 20 tys. zł i była to najniższa kwota. W latach 2011-2015 nie 

przekazano nic. Apeluję o wsparcie tej dziedziny. Czy przewidziane są jakieś środki 

na rok 2017?” 

 


